

特洛伊大学孔子学院蒙高校区与社区民众共庆春节

2019年2月9日，正值农历大年初五，特洛伊大学孔子学院蒙高校区的五位访问学者参加了由阿拉巴马州中区华人华侨协会举办的庆祝春节活动，与当地社区民众一起共度新春佳节，并进行文化推广。

访问学者们准备了精美的宣传单，在活动现场向当地参加活动的社区民众分享了特大孔院蒙高校区即将在二月开设的汉语语言课程，太极拳和中国书法等特色文化课程。很多社区居民都表示对太极拳很感兴趣，希望通过学习和练习太极拳来强身健体。

特大孔院的访问学者们积极利用华人华侨协会在各行各业的影响，积极进行文化推广，分享中国传统文化。本次活动正值阿拉巴马中区华人华侨协会换届之际，新当选的主席陈少娟女士与孔院蒙高校区访问学者们热情交谈，并希望以后加强联系，共同为在蒙高地区推广中华文化出力。



Visiting Scholars of Confucius Institute at Troy University Celebrate Spring Festival with the Local Community

February 9th, 2019, the fifth day of the first month of Lunar Calendar, five visiting scholars from Confucius Institute at Troy University attended the celebration of Spring Festival organized by Central Alabama Association of Chinese. They celebrated the Chinese New Year with the local community and promoted Chinese culture.

The visiting scholars prepared delicately designed flyers to share with the local people about the Chinese language, Tai Chi and Chinese calligraphy courses to be open in the Montgomery Campus of Confucius Institute at Troy University in February. The residents in the local community were interested in Tai Chi and hoped to improve their physical fitness by learning and practicing it.

The visiting scholars of CIT has made full use of this opportunity to promote and share traditional Chinese culture in the Spring Festival celebration. One of the highlights in the celebration is the 2019 inauguration of CAAC in which the newly elected Chairwoman, Ms. Shaojuan, Chen made an address. In the conversation with CIT visiting scholars, she spoke highly of the hard work CIT has made during the past ten years. She hoped to strengthen connection with CIT and believed that we can promote Chinese effectively with the joint effort of CIT and CAAC in Montgomery in the near future.



